
Bestyrelsesmøde d.08-02-2024 KL. 18.00 

 

Deltagere: Jan ’Bubsi’ Nielsen, Allan Pertti Frandsen, Niels Hejslet, Kurt Due Petersen 

(referent) Afbud fra Anne Sørensen 

 

Sted: Klubhuset 

Dagsorden: 

Pkt. 1. Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, kommunikationsplan, årsplan. 

Pkt. 2.Økonomi 

Pkt. 3.Div udvalg 

EGIF 

Fundraise 

Presse 

Klubhus 

Oldboys 

Senior 

Ungdom 

Pkt. 4.Indkommen post. 

Pkt. 5.Kommende arrangementer. 

• Jubilæum 2024. 

• Generalforsamling, herunder valg og årets skulderklap 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde 

 

Pkt. 1 Opfølgning på referater, siden sidst, sociale medier, samt årsplan. 

• Referat fra december godkendt af alle deltagere pr. d.26/12, samt arkiveret og lagt 
på SoMe. 

• Møde i lysbaneudvalget, vi gennemgået tilbuddet fra Hansen EL og mangler de 
sidste detaljer i prisen. Årligt eftersyn koster 4-5000 kr. Næste step er møde med 
kommunen omkring finansieringen. 

• Deltaget i Idrættens Topmøde i FIC hvor vi var på scenen og præsenterede 
hvordan vi havde udviklet klubben igennem årene og fortsætter udviklingen 
fremover. Et godt arrangement med masser af netværk. Pertti og Kurt deltog. 

• Pertti, Bubsi og DRU har lavet og afleveret en handlingsplan til Fredericia Elite pr. 
19/1. 

• Pertti har holdt møde med jubilæumsudvalget ang. stævnet i maj. 



• Bubsi har været til møde med Fredericia Elite omkring optagelse på elitelinjen. Vi 
har fået 3 U14 spillere optaget. Preben Rasmussen fra DRU bliver indkaldt et møde 
senere. 

• Pertti er tovholder på ansøgning til Team Ungdom, vi forslår at ungebestyrelsen 
udformer en ansøgning. 

• Granitskærver på P-plads godkendt af kommunen efter fælles ansøgning fra 
Fodbold og Rugby i marts 2023. Forventeligt sker pålægningen til foråret. Liller med 
i koordineringsgruppen. 

• Vi har afleveret vores handlingsplan til Fredericia Eliteidræt. Steve bliver vores 
koordinator. Vi er indkaldt til koordinatortræf torsdag d. 29/2. 

• Bestyrelsen har afholdt den årlige workshop d.2/2 og havde for første gang en 
ekstern coaching-konsulent med. Gode inputs til medlemmerne. 

• Årsplan gennemgået 
 
 

Pkt. 2 Økonomi 

• 2023 er der overskud på 2243 kr. 

• Vi har fået kreditnota fra Hansen EL og faktura sendt til EIC som ikke vil betale 

grundet dårlig økonomi. Vi har afleveret lamper tilbage og fået nedslag på 8.000 kr. 

• Altrad har stadig ikke reageret, Pertti rykker stadig for pengene. 

• Pt. har vi overskud på ca. 1.800 kr. 

 

Pkt. 3 Div. udvalg 

 

EGIF 

• Referat fra sidste møde rundsendt af Pertti. Kurt Hansen stopper efter 55 år! 

• Nu vagtplan til OK, vi tager den op på generalforsamling. 

• Generalforsamling d.28/2 kl.19.00. 

• Dilettant opgaver modtaget, vi skal også servere denne gang. 

Fundraise 

• Intet nyt. 

• Vi skal følge op på sponsorkontrakter, Niels og Bubsi. 

Presse 

• Medlemsbladet ”Sport” kører fint, Paul Erik laver godt arbejde. 

• Historien om Andreas kommer snart 

Klubhus  

• Anden kogeplade er monteret, den er sponseret af Jacob Telander, mange tak. 

• PT. 5 udlejninger. 



Oldboys 

• Intet nyt, der er ca. 20.000 kr. til uddeling så der skal bare søges! 

Senior 

• Der har været udvalgsmøde hvor fordelingerne blev gennemgået  

 

Ungdom 

• Møde i udvalget med planlægning af stævner. Vi har to stævner i år. 

• Træner samtaler omkring elitesamarbejdet med kommunen.  

• Planer om at udvide ungdomsaktiviteterne, der tænkes i hvordan der kan aktiveres 

resurser til aktiviteterne. 

• Konstruktiv debat om forpligtelser omkring ledelse af træningspas. 

 

Pkt. 4. Indkommen post. 

• D.5/1 – Fa. Kommune, invitation til Lets Go: Bland Selv Idræt. Bubsi er tilmeldt som 

instruktør. 

• D.15/1 – EGIF, indstilling til årets leder, vores bud er afsendt. 

• D.22/1 – EGIF, bemandingsliste til dilettantforestillingerne. Kurt laver en tidsplan og 

ligger på SoMe og webside.  

• D.23/1 -DRU, aktivitetskalender for 2024, den er lagt på vores sociale medier og i 

kalenderen. 

• D.5/2 – EGIF, reklame for dilettant 2024 som vi opfordres til at poste på vores 

medieplatforme. 

• D.6/2 – EGIF, information om at DGI/DIF's Foreningspulje åben for ansøgninger. Vi 

søger til lysanlæg, Kurt ansvarlig. Ansøgningsfrist 31/4-31/7-31/10 

• D.6/2 – EGIF, klubbladet ”Sport” bliver lagt på SoMe. 

• D.7/2 – Fa. Kommune, tilbud om hjælp til at etablere ”Byttebiks” i klubben hvor 

medlemmer kan bytte brugte ting. 

• D.8/2 – DRU, indstilling af Årets Navn i Dansk Rugby, Pertti har teten.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Pkt. 5. Kommende arrangementer. 

 

• Generalforsamling: 

Lars Bøgebjerg foreslås som ordstyrer, Kurt laver dirigentmapper.  

Der er 3 ledige poster. Første kandidat er fundet. Pertti og Bubsi snakker med flere. 

Kurt bestiller ”Årets skulderklap” 

Pertti booker mødelokale og brunch. 

Bubsi bestiller mad til deltagerne. 

Indkaldelse senest d.23/2, Kurt har ansvaret. 

 

 

Pkt. 6. Eventuelt, herunder næste møde. 

• Næste møde d.9/3 kl. 9.30 i EIC, Pertti bestiller lokale/forplejning. 

 


